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Zápis z jednání Finančního výboru ZMO Pardubice V  

dne 8. 12. 2022 

Přítomni:  Ing Jaroslav Kňava, předseda finančního výboru, Petr Hemský, Ing. Simona Mokrá, Bc. 
Petra Prusáková, Mgr. Daniel Přibyl, Karolína Štefková, Josef Talácko 

  Ing. Marcela Kotyková, vedoucí OE - tajemnice finančního výboru  
Host:    
   
Omluven:  
 
Finanční výbor byl usnášeníschopný. 
 

 
 

Program jednání finančního výboru:  

1. Čerpání rozpočtu MO Pardubice V v období leden-listopad 2022 

2. Návrh 4. změny rozpočtu MO Pardubice V na r. 2022 

3. Směrnice pro poskytování dotací z rozpočtu MO Pardubice V v r. 2023 

4. Úprava návrhu rozpočtu MO Pardubice V na r. 2023 a návrhu usnesení 

5. Různé 

 

Předseda finančního výboru Ing. Kňava přivítal členy výboru na jednání finančního výboru. Materiály 
ke všem bodům jednání obdrželi členové finančního výboru s předstihem e-mailem, aby se s nimi 
mohli předem seznámit. Dále bylo členům finančního výboru dne 8. 12. 2022 zasláno doplnění 
návrhu rozpočtu na r. 2023, spočívající ve vyčlenění prostředků na akci Wolkerova (bylo avizováno již 
na minulém jednání), proto došlo k doplnění programu jednání o bod č. 4 a také o doplnění usnesení 
finančního výboru k programu.  K zaslaným materiálům pro jednání nebyly před jednáním zaslány 
žádné dotazy ani požadavky na jejich doplnění. Předseda finančního výboru dále nechal hlasovat o 
upraveném programu jednání. 

Výsledek hlasování o upraveném programu: 

Pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 

 

Poté se již přešlo k jednotlivým bodům programu. 

Ad 1) Finanční výbor se zabýval čerpáním rozpočtu MO Pardubice za období leden-listopad 2022 
(rozborem hospodaření k 30. 11. 2022).  Součástí materiálu bylo rovněž čerpání rezerv, čerpání plánu 
společenských akcí a doplňující údaje o vybraných položkách rozpočtu. Vedoucí ekonomického 
odboru se zmínila o čerpání na významnějších položkách rozpočtu. Paní Štefková se dotázala na  
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zvýšení výdajů na elektrickou energii v letošním roce. Vedoucí OE odpověděla, že doplatek činí kolem 
74 tis. Kč a v rozpočtu na položce provoz ÚMO se počítalo s nárůstem výdajů. Předseda finančního 
výboru doplnil, že na žádné z výdajových položek nedošlo k přečerpání. Vedoucí OE vyzvala členy 
finančního výboru k dotazům. Členové finančního výboru nevznesli k materiálu žádný další dotaz ani 
si nevyžádali další informace.  

Usnesení:  

Finanční výbor projednal čerpání rozpočtu za období leden-listopad 2022 (rozbor hospodaření k 30. 
11. 2022) a doporučuje ho zastupitelstvu MO Pardubice V ke schválení. 

Pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 
 

Ad 2) Finanční výbor se zabýval návrhem 4. změny rozpočtu MO Pardubice V na r. 2022 a návrhem 
usnesení ke 4. změně rozpočtu MO Pardubice V na r. 2022. Rovněž měl k dispozici upravený plán 
společenských akcí a jeho čerpání, přehled doplňujících informací k vybraným položkám rozpočtu 
a přehled o rozpočtových opatřeních přijatých radou MO. Vedoucí OE postupně prošla jednotlivá 
rozpočtová opatření. Jedná se především o přesuny ušetřených prostředků z akcí v dopravě, z péče o 
zeleň, prvky a hřiště a z položek investic do rezervy rozpočtu, dále o zvýšení příjmů (např. MP KO, 
úroků z vkladů na bankovních účtech), o které se posiluje rezerva rozpočtu, a přesuny mezi některými 
příjmy. Rovněž se upravuje výše dotace z ÚP na VPP a předpokládané dotace z Ú na VPP a položky 
určené na platy a odvody za SDÚ a dochází ke snížení dotace z úřadu práce dle předpokládané výše 
dotace a předpokládaného čerpání. Celkově je čerpání na těchto položkách určených pro SDÚ a pro 
dotaci z ÚP nižší, protože skutečný počet členů SDÚ byl menší, než bylo původně plánováno.  

Paní Štefková se dotázala na dotaci určenou na akci Ukrajinci mezi nás. Vedoucí OE vysvětlila, že se 
jedná o dotaci poskytovanou v rámci dotačního programu městského obvodu a schválenou radou 
MO.  Další dotazy nebyly k materiálům vzneseny. 

 
Usnesení: 

Finanční výbor projednal návrh 4. změny rozpočtu MO Pardubice V na r. 2022 vč. rozpočtu sociálního 
fondu a jednotlivá rozpočtová opatření v rámci této změny rozpočtu a doporučuje je zastupitelstvu 
MO k přijetí.  

Pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 
 
Usnesení: 

Finanční výbor projednal návrh usnesení k 4. změně rozpočtu MO Pardubice V na r. 2022 vč. rozpočtu 
sociálního fondu a doporučuje ho zastupitelstvu MO k přijetí. 

Pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 

 

Ad 3) Finanční výbor se zabýval návrhem směrnice č. 28/2022: Zásady a program pro poskytování 
dotací z rozpočtu MO Pardubice V v r. 2023 a její přílohami. Směrnici posuzovala také komise pro 
školství, kulturu, sport a mládež. Tato směrnice obsahuje obvyklou aktualizaci termínů, dále došlo mj. 
ke sjednocení hranice pro poskytovanou částku dotace v jednotlivém případě a k přehlednějšímu 
vymezení termínů pro podávání žádostí o dotace a rovněž k upřesnění podávání žádostí o dotace na 
činnost. Finanční výbor neměl ke směrnici žádné dotazy ani připomínky. 
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Usnesení: 

Finanční výbor bere na vědomí novou směrnici č. 28/2022: Zásady a program pro poskytování dotací 
z rozpočtu MO Pardubice V v r. 2023 a její přílohy a nemá k nim připomínky. 

Pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 

 
Ad 4) Finanční výbor se zabýval úpravou návrhu rozpočtu na r. 2023, která spočívá v přesunu 4 200 
tis. Kč z rezervy rozpočtu na položku stavební úpravy vnitrobloku Wolkerova v kapitole 27 – doprava 
v kapitálových výdajích. Celkové rozpočtované výdaje a zdroje v návrhu rozpočtu na r. 2023 se 
nemění. Samozřejmě je nutné také upravit usnesení k návrhu rozpočtu na r. 2023 uvedené v bodě  
č. 1. usnesení ve zprávě s návrhem rozpočtu. Ostatní usnesení k návrhu rozpočtu se nemění. 

Vedoucí OE již na minulém jednání upozornila, že může k takové úpravě návrhu dojít, pokud realizace 
akce Wolkerova bude mít i nadále zpoždění. Finanční výbor se domluvil, že se v případě takové 
úpravy sejde na mimořádném jednání.  Dle informací od pracovníka OIS p. Brožka z 7. 12. 2022 je už 
nyní pravděpodobné, že se akce skutečně bude hradit až v příštím roce, je tedy nutno v rozpočtu na r. 
2023 na tuto akci vyčlenit prostředky. K prodlení u akce došlo i přes veškeré úsilí pracovníků úřadu, 
kteří na stavbu několikrát pravidelně docházejí, urgují dodavatele a dohlížejí na průběh prací. Proto 
bylo po dohodě s předsedou finančního výboru projednání této úpravy zařazeno již na jednání 
finančního výboru dne 8. 12. 2022, aby se kvůli tomu nemuselo svolávat mimořádné jednání 
finančního výboru. Uvedená úprava návrhu rozpočtu na r. 2023 bude zastupitelstvu MO předložena 
samostatně, tzn. že zastupitelé obdrží původní zprávu (tj. návrh rozpočtu na r. 2023, který již byl 
řádně vyvěšen) a k tomu samostatně uvedenou úpravu návrhu.  

Členové finančního výboru se zajímali to, která firma je dodavatelem u této akce, a o případné 
penále. Vedoucí OE sdělila požadovanou informaci o dodavateli a uvedla, že za prodlení bude 
samozřejmě účtováno penále ve výši dle smlouvy. Předseda finančního výboru informoval o tom, že 
občané v uvedené lokalitě nejsou spokojeni s tím, že se realizace akce takto protáhla.  

 

Usnesení: 

Finanční výbor projednal úpravu návrhu rozpočtu MO Pardubice V na r. 2023, spočívající v přesunu 4 
200 tis. Kč z rezervy rozpočtu na položku stavební úpravy vnitrobloku Wolkerova v kapitole 27 – 
doprava v kapitálových výdajích, a dále úpravu návrhu usnesení uvedeného ve zprávě s návrhem 
rozpočtu na r. 2023 v bodě č. 1. a doporučuje je zastupitelstvu MO k přijetí. Úprava bude předložena 
zastupitelstvu přímo na jednání dne 21. 12. 2022. 

Pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 
 

 

Ad 5) Termín dalšího jednání finančního výboru je na 14. 2. 2023 od 16:00 hod. v zasedací místnosti 
ÚMO Pardubice V.  

 

Ověřil: Ing. Jaroslav Kňava, předseda výboru       Zapsala: Ing. Marcela Kotyková, vedoucí OE   


